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Met uw brief van 1 oktober 2022 geeft u aan zich grote zorgen te maken over de 

toegankelijkheid van sportbeoefening door de stijgende energielasten. Daarom heeft u ons een 

aantal vragen gesteld. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 

 

Reactie op uw brief 

Hieronder geven wij u per vraag die in uw brief aan de orde komt een reactie: 

 

1. In hoeverre bent u op de hoogte van de actuele stand van zaken aangaande de situatie in 

Laarbeek en deelt u bovenstaand geschetst beeld? 

Wij zijn op de hoogte van de volgende zaken: 

a. Stichting Dorpshuizen Laarbeek heeft een vast energiecontract voor de dorpshuizen 

tot 2025. 

b. In de contracten met de beheerders van de sporthallen is opgenomen dat er pas na 

toestemming van de gemeente een verhoging van de huurprijs die zij doorrekenen 

naar gebruikers, kan plaatsvinden. We hebben nog geen signalen van beheerders 

gehad, dat hierover gedacht wordt. 

c. Vijf verenigingen met een variabel energiecontract hebben naar aanleiding van de 

stijgende energielasten vragen gesteld. Er zijn nog geen formele verzoeken om 

ondersteuning ingediend. 

 

2. Heeft u signalen ontvangen over drastische maatregelen die verenigingen moeten treffen in 

verband met de gestegen kosten? 

De zwemvereniging Beek en Donk heeft de contributie met € 0,50 per maand verhoogd voor 

de stijgende energielasten. Een andere vereniging overweegt contributieverhoging toe te 

passen. Dat is nog niet gebeurd, omdat ze bang is dan leden te verliezen. 

 

 

 

 



Onlangs zijn er bijeenkomsten geweest van Laarbeek verenigt en het verenigingscafé. Op 

beide plekken is er gesproken over de stijgende energielasten. Er werden geen 

zorgwekkende signalen afgegeven. 

 

3. Bent u met ons van mening dat er in deze tijd een belangrijke inspanning bij de gemeente 

ligt om sport toegankelijk te houden? 

In het bestuursakkoord ‘Samen aan zet’ hebben wij de ambitie uitgesproken dat de 

gemeente Laarbeek vanwege het belang voor de samenleving verenigingen en vrijwilligers 

actief blijft ondersteunen. Wij hebben nog geen standpunt ingenomen over wat dit betekent 

in relatie tot de gestegen energieprijzen. 

 

4. Wilt u op korte termijn met (sport)verenigingen in contact treden om deze situatie proactief 

te bespreken en mogelijk oplossingen te bespreken en aan te dragen? 

Dit is al gedaan. Op 21 september 2022 organiseerden wij een verenigingscafé. Daar werd 

ook gesproken over de stijgende energiekosten. Alle verenigingen waren daarvoor 

uitgenodigd. 

 

5. Bent u bereid mee te denken met verenigingen bij energiebesparingsplannen en/of het 

verduurzamen van accommodaties? 

In november 2022 staat de routekaart verduurzaming Gemeente Laarbeek op de agenda 

van de gemeenteraad. Deze is leidend voor de verduurzaming van gemeentelijke gebouwen, 

maar we zijn altijd bereid om mee te denken. 

 

6. In hoeverre bent u van mening dat de huidige regelingen van de gemeente volstaan om de 

toegankelijkheid van sportbeoefening te waarborgen? 

Op basis van het subsidieprogramma sociaal domein kunnen verenigingen subsidie 

aanvragen, gebaseerd op het aantal jeugdleden. Hiermee willen we de drempel voor 

jeugdigen om te gaan sporten laag houden. Door de subsidie kan de contributie voor 

jeugdleden lager gehouden worden. Deze subsidie is gebaseerd op een vast bedrag per 

jeugdlid. De kosten die verenigingen maken, zijn niet van invloed op dit bedrag.  

Daarnaast kunnen gezinnen met een minimuminkomen een beroep doen op de stichting 

Leergeld om sporten voor hun minderjarige kinderen mogelijk te maken.  

In normale tijden volstaan onze huidige regelingen.  

 

7. Ziet u mogelijkheden om de regelingen uit te breiden, zodat een grotere of bredere groep 

inwoners financieel ondersteund kan worden? 

Voor financiële ondersteuning van verenigingen vanwege de stijgende energielasten zijn wij 

in afwachting van landelijke maatregelen. Wij hebben hierover contact met de Vereniging 

Sport en Gemeenten (VSG), die nauw contact heeft met de VNG en het Ministerie van VWS. 

De Tweede Kamer heeft een motie aangenomen om te verkennen hoe sportverenigingen 

ondersteund kunnen worden (evenals zwembaden). De verwachting is dat de minister de 

Tweede Kamer in november nader informeert. 

 

 

 

 



8. Kunnen we bij de komende programmabegroting nieuwe beleidstoevoegingen of initiatieven 

verwachten om verenigingen te ondersteunen en sportbeoefening toegankelijk te houden 

voor alle beoefenaars? 

Voor de begroting 2023 doen wij de gemeenteraad het voorstel een post op te nemen voor 

de bekostiging van de hoge inflatie. Nadat de gemeenteraad daarover besloten heeft, moet 

nader uitgewerkt worden hoe deze post wordt ingezet. 

 

Meer informatie 

Heeft u nog vragen? Neem dan contact op met mevrouw E. Toonen, mail naar 

elle.toonen@laarbeek.nl onder vermelding van ons kenmerk van deze brief of bel naar ons 

algemene nummer (0492) 469 700. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

gemeentesecretaris burgemeester 

  

J.W.M. van de Ven F.L.J. van der Meijden 

 

 


